

Lowertown Community Association Objects

The objects for which the corporation is known are:

- (a) The corporation is a neighbourhood association, representing the interests of the residents of the neighbourhood in the City of Ottawa bounded on the south by Rideau Street, on the north by the Ottawa River, on the East by King Edward Avenue, and on the west by the Rideau Canal.
- (b) As a neighbourhood association, the corporation shall pursue the interests of the residents in all matters of neighbourhood concern, and in particular: cultural and recreational activities, physical planning, and heritage character.
- (c) The corporation shall behave as a non-partisan organization.

Objets de l'Association communautaire de la Basse-Ville

Objets pour lesquels l'Association est constituée :

- (a) L'Association est une association de quartier représentant les intérêts des résidents du quartier situé dans la ville d'Ottawa et délimité au sud par la rue Rideau, au nord par la rivière des Outaouais, à l'est par l'avenue King Edward et à l'ouest par le canal Rideau.
- (b) En tant qu'association de quartier, elle servira les intérêts des résidents dans tous les domaines d'intérêt du quartier, plus particulièrement les activités culturelles et récréatives, les plans d'aménagement et le patrimoine.
- (c) L'Association se comportera comme une compagnie non-partisane.